
ZAPISNIK 
sa 11. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od  27. svibnja 2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Višnja Jelenčić, predsjednica 
- Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 
- Krunoslav Pribanić, član 
- Igor Suhin, član 
- Dr. Sandra Graf Župčić, član i 
- Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 

 
Ostali nazočni:  
- Loredana Varljen (GIK) - na 1. točki 
- Đina Jurčić (GIK) - na 3. točki 

 

Vijeće je  većinom glasova (4 za i 1 suzdržanim)  usvojilo Zapisnik sa 10. sjednice VMO Kantrida 
od 29. travnja 2024. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 

      

 
DNEVNI RED 

1. Informacija o  sastanku sa predstavnicima Rijeka plusa (odrađeni radovi, Creska,    
       Opatijska i Pulska)                                                                                                                   

2.   Razlika sredstava po prioritetima iz 2023. 

3. Programska  aktivnost - Ex tempore 
4. Programska  aktivnost - Naj okućnice 
5. Razno (zahtjevi građana, Dani sv.Vida, ...). 

 

Točka  1 

 
Predsjednica je izvijestila nazočne o održanom sastanku sa predstavnicima KD Rijeka plus u MO 
Kantrida, Lovranska 10  nadnevka 16. svibnja 2024. u 10 sati, a u svezi izvršenih radova po prioritetima 
za 2023.godinu, gdje je ostalo još sredstava. Usputno se razgovaralo o potrebnim zahvatima u Pulskoj 
,Creskoj i Opatijskoj ulici, iako nisu bili tema sastanka, pa je sa strane Rijeka-plusa predloženo da se 
ostatak sredstava iz 2023.g. iskoristi za popravak Pulske ulice ,kao  i da će sam Rijeka Plus  sredstvima 
iz redovnog održavanja sudjelovati u popravku iste. Predsjednica  se obavezala da će utrošak sredstava 
biti na dnevnom redu sjednice i da će se o odluci obavijestiti Rijeka Plus. Ujedno su vijećnici upoznati 
da je Uprava 3.Maja odbila sudjelovati u troškovima sanacije Pulske ulice, pa je stoga odlučeno da se 
nadležnim službama pošalje zahtjev za postavljanje znaka o zabrani prometovanja vozila težim od 7 ,5 
tona.  Predsjednica  ponovno naglašava da tema sastanka nije bila Pulska ulica, kao što je to rekla  gđa 
Varljen, već je bilo usputno. 
 
 

 

                        

 

 
R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

        GRAD RIJEKA  

 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KANTRIDA 
 
KLASA: 024-05/24-01/11 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-10  
Rijeka, 27.svibnja 2024. 

  



 
 
 

Nazočna članica GIK-a, gospođa Loredana Varljen izjasnila se kako nije zadovoljna kako Vijeće radi i 
upućuje prigovor što nije udovoljeno zahtjevima koje je uputila  i zatražila kad se radi o Pulskoj ulici da MO  
obvezno  u prepisku stavi kako nju tako i građane čije je mail-ove dostavila. Ne slaže se sa idejom  da se  
sanira  mali dio te ulice jer smatra kako  brodogradilište 3  maja treba prisiliti da sanira tu cestu.  
 

Zaključak  

Nema potrebe da se u prepisku Vijeća sa  drugim službama uključuju pojedinci a ni građani jer   sve 
informacije zainteresirani mogu pogledati u  aktima Vijeća na web stranicama.  Obzirom  da je Vijeće 
od  brodogradilišta 3. maja zatražilo očitovanje glede  učešća u sanaciji Pulske ulice  čeka se njihov 
odgovor, te u slučaju negativnog odgovora Vijeće će od nadležnih službi  grada zatražiti postavljanje 
znakova  ograničavanje prometovanja vozila težih od 7,5 tona na početku i kraju ulice. 

 
 

Točka  2 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić je obavijestio nazočne o pristiglom e-mailu KD Rijeka plusa u kojem nas 

izvješćuju da e po prioritetima za 2023. godinu, nakon provedenih postupaka te shodno planiranim i 

ugovorenim radovima, pojavila razlika od  9.623,49 EUR-a (s PDV-om) s PDV-om koju je potrebno utrošiti 

na novu zamjensku lokaciju. Predstavnici Rijeka plusa sa održanom sastanku 16. svibnja predloženo je da 

se ta sredstva utroše na sanaciju Pulske ulice a i dio sredstava iz redovnog održavanja uložiti će i Rijeka 

plus. 

Zaključak: 

Vijeće je  većinom glasova (4 za i 1 suzdržanim) podržalo prijedlog  da se  preostala sredstva iz 2023. 

godine, u iznosu od 9.623,49 EUR-a (s PDV-om) utroše na  sanaciju dijela Pulske ulice od kućnog 

broja 30 prema  brodogradilištu 3. Maja. Također prihvaća se prijedlog Rijeka plusa o njihovom 

učešću u sanaciju  Pulske ulice sredstvima redovnog održavanja. 

 
 

Točka 3 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić  izvjestila je nazočne da je pristiglo ukupno 28 radova od 8 sudionika. 

Diskfalicirana su 2 sudionika jer se nisu pridržavali zadane teme. Zbog izmjene u provedbi programa, a u 

dogovoru s  većinom članica pododborom za kulturu (gospođa Đina Jurčić protiv), svi bi prijavljeni jednako 

bi bili nagrađeni poklon bonom za kupnju likovnog materijala. Završna svečanost uz podjelu priznanja i 

poklon  bonova biti će sutra,28. svibnja u 17 sati. Nakon kraće rasprave u kojoj je  sudjelovala i gospođa 

Jurčić donesen je slijedeći 

Zaključak: 

Vijeće je  većinom glasova (4 za i 1 suzdržanim) podržalo prijedlog  da se Učenički dom Podmurvice 

i  Dječji vrtić Mirta nagrade poklon bonom od 100,00 eura, dok preostali učesnici su nagrađeni poklon 

bonom u iznosu od 80,00 eura. 

Točka 4 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić  dala je vijećnicima na raspravu prijedlog pododbora za kulturu oko 

preraspodjele sredstava u Financijskom planu za 2024. godinu.  Naime, planom za 2024. g. u programskoj 

aktivnosti – Ex tempore,za tisak promo materijala, kataloga, priznanja ,zahvalnica  i dr.  planirana su 

sredstva u iznosu od 700 eura koja su u financijskom planu raspoređena na poziciji  PR06258 – ostale 

usluge.  Budući da se odustalo od kupovine istog radi spuštanja programske aktivnosti na nižu razinu članovi 

Vijeća su jednoglasni da se za ta sredstva utroše za Likovnu radionicu (kupovinu štafelaja, platna, kistova, 

boja) i  to na način da se izvrši preraspodjela tih sredstava. 

Zaključak: 

Sredstva planirana za Ex tempore (tisak  promo materijala, kataloga)  utrošit će se za Likovnu  

radionicu i preraspodijeliti će se na  slijedeći način: pozicija PR06258 (ostale usluge) umanjuje se u 

iznosu od 700 eura, a pozicija PR06260 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) povećava se u 

iznosu od 700 eura.  



 

 

 

 

 

Točka 5 

Dogovor/priprema oko predstojećih programske aktivnosti - okućnice  Programske aktivnosti:  
- Okućnice - pri kraju  travnja ili početkom mjeseca  svibnja objaviti poziv na web stranici MO za 

sudjelovanje/prijavu na izboru za naj okućnica, balkon. Procjena da će se prijaviti 20-22 građanina,  kao 

i ranijih godina učesnici će biti  jednako nagrađeni. 

 

Zaključak: 

Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni 

 

 

Točka  5/1 

Povodom Dana Svetoga Vida održat će se sportski susreti mjesnih odbora Grada Rijeke. Za MO Kantridu 

sudjelovat će samo kartaši. 

 

Zaključak:  

Vijeće je primilo na znanje ovu informaciju. 

 

 

 
 
 

  Sjednica je završena u 19 sati. 
  Ovaj zapisnik sastoji sa od 3 (tri) stranice. 

 
 
     Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                

      
     Dragica Šibenik                                                  Višnja Jelenčić  


